
 
 

 

 

 

Referat Gran KFU 
 

Sted:  Moen skole 

Tidspunkt:  24.10.23, kl. 18.30 – 21.00 

Referent: Stian (Moen) 

Til stede: 

 

Deler av 

møtet: 

Ine (Brandbu b.s.), Trond (Brandbu u.s.), Tonje (Fredheim), Stian (Moen), 

Trond (Jaren), Siri (Sanne) Anne Mari (leder) 

 

Mona (Gran kommune), Jane (SLT) 

Ikke til 

stede:  

 

Bjoneroa, Grymyr, Gran u.s. 

 

Saker: 

 

1-23/24 Presentasjonsrunde 

Runde rundt bordet.  

  

2-23/24 Kommunalsjefens hjørne – informasjon fra Mona Mikalsen 

  Hva jobber vi mye med? 

- Romme flere barn og unge innfor det ordinære tilbudet - inkluderende praksis 

- Hjelpeinstansene med sin kompetanse ut til barn og unge - færre barn og unge 

med opp i "tiltakstrappa" 

- kompetanseutvikling i ansattgruppa med ved at vi jobber i 

profesjonsfelleskapet kollegiet. I tillegg fokus på videreutdanning av lærere og 

veiledning av nye lærere 

- rekrutering av lærere og ledere til nytt skoleår 

- skoleeieres bidrag ut til skolene mht skoleutvikling 

 

Økonomi: 

Rapportering inneværende år 

- tilført midler knyttet til flyktninger - styrket innføringsklassene 

- elevtallet går mindre ned enn forventet 

 

Budsjett 2024 

Prosess i gang nå - rådmannen legger fram på torsdag. 

Gran i en utfordrende situasjon. 

- lave rammeoverføringer 

- må balansere drift og behov for investeringer 

 

Trafikksikkerhet: 

Foreldrenes rolle mht kjøring av barn til/fra skole - her ligger 

mulighetsrommet! 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

3-23/24  Valg 

- Nestleder KFU skoleåret 23/24: Ine Hovi 

- Referent KFU skoleåret 23/24: Ingen meldte seg, og de oppmøte ble enige 

om at dette i år kan gå på rundgang, det vil si at representanten fra den 

skolen hvor møtet avholdes, er referent. 

- Valgkomité (3 stk.) – for valg av leder neste skoleår: Stian (Moen), Trond 

(Jaren). Det var videre enighet om at den 3. velges på neste møte, hvor 

forhåpentligvis alle skoler er representert.  

 

 

4-23/24 Informasjon/status fra SLT/Ung Hadeland v/Jane Rogstad Slette  

Representant fra Politiet var ikke til stede. SLT orienterte om situasjon og tiltak 

knyttet til alvorlige hendelser i ungdomsmiljøet på Hadeland. Dette miljøet har 

skapt en del frykt og uro både i Gran og Brandbu. Felles innsats mellom SLT 

og politiet for å iverksette forebyggende tiltak for å håndtere disse miljøene. 

Presentasjon av «Samarbeidsrutine for arbeid med SLT i Skolen», denne 

distribueres ut til KFU og kan deles med FAU og klassekontakter, kommer 

også på kommunens hjemmesider. Foreldrenettverk et viktig område, må ha 

fokus på dette i FAU og i klassene. Framsnakke sosiale aktiviteter og sosiale 

arenaer hvor foresatte og elever møtes, både i og utenfor skolen. SLT skal 

gjennomføre rektormøter, for å sikre at temaet blir årlig temasak for FAU og 

klassekontakter. Foredraget «Det digitale dopet» utsolgt, settes opp en gang til.  

 

 

5-23/24 KFU skoleåret 23/24 – hva skal vi ha fokus på? 

- Trafikksikkerhet, kort status fra den enkelte skole og informasjon fra Mona 

vil fortsatt være faste saker 

- Enighet om at skolestruktur fortsatt bør være fast sak, men at tidsbruk til 

dette må vurderes fra gang til gang ut fra hva som er status/nytt.  

- Foreldrenettverk bør være et tema 

 

 

6-23/24 Kort status fra den enkelte skole 

Skolene melder om at de har hatt en god start på skoleåret.  

 

- Brandbu: Tiltak og aktiviteter for å motvirke mobbing er en prioritet. 

Investeringer i nye lekeapparater er dyrt og burde ikke være opp til hver 

enkelt skole å måtte finansiere alene, særlig ikke apparater som kreves for å 

inkludere elevere med ulike funksjonsnedsettelser.  

- Brandbu Ungdomsskole: Søkelys på tiltak rettet mot enkelte 

problemmiljøer blant ungdommen som har oppstått den senere tiden. 

Samarbeid med SLT. Arbeider med å etablere et tilbud om samlingssted for 

ungdommen. Læringsutbytte og praktisk bruk av kunnskap er en prioritet 

aktivitet. Forberedelser til skoleball. Frivillighetsordninger og samarbeid 

med frivillige organisasjoner.  



 
 

 

 

 

- Fredheim: Skolen har fått enkelte nye lærere. Arbeider med et nytt 

prosjekt – elevene bruker lokale «ting» i læringen og undervisningen både 

tverrfaglig og i dybden.  

- Moen: Ny rektor og flere nye lærere. Godt samarbeid mellom FAU og ny 

rektor. Økt kompetanse hos skolens ressurser, også på spesialområder. 

Trafikk situasjonen er et viktig tema, kjøring til og fra ved levering og 

henting. Movegen. FAU har besluttet gratis inngang på elevfester for å 

senke terskelen for deltakelse.  

- Jaren: Veiene opp til skolen ble tatt av uværet Hans. Dette er utfordrende 

med tanke på aksjon om å gå til skolen. Anleggsarbeid og store maskiner 

gjør veien utrygg for elevene, men også for foresatte. Heldigvis har det gått 

bra så langt. Ellers er elevene flinke til å gå til skolen. Mistet en lærer og 

redusert leksetilbud på SFO. Har hatt enkelte utfordringer knyttet til 

småsøsken til enkelte fra miljøet som har skapt enkelte problemer det siste 

året, men dette har roet seg.  

- Sanne: Innenforskap. Oppfordring til klassene om å jobbe med dette. 

Uteområdet oppgradering. Ser ut til å bli nye apparater. Blandebatterier og 

doer er fortsatt ikke i orden. Ikke skjedd noe med dette, saken er purret. 

Halloween feiring.  

 

 

7-23/24 Oppdatering fra Trafikksikkerhetsutvalget 

Første møte for høsten er avholdt. Det blir eget møte på Teams med fylket 

vedr. Movegen. Risbakkvegen har vært tema, vedr strøing vinterstid og forhold 

for elever og buss. Representant fra busselskapet deltok i møtet. Kommunen 

har ikke økonomi til å strø veien. Vikavegen åpnes for mopeder da disse har 

farlige forhold på hovedveien til Vika. Skoleskyss kabalen var tema. 

Problematisk at elever/barn blir kjørt fra dør til dør, dette må FAU jobbe med 

på skolene. FAU og skolene må komme med innspill til denne arenaen om hva 

som er viktig og bør prioriteres, samt forslag til løsninger på trafikale 

problemer. KFU har forslag om å gjennomføre anonyme spørreundersøkelser 

om hvorfor man kjører.  

 

 

8-23/24 Status Skolestruktur – fortsatt fast sak, jf. sak 3-23/24 

Fortsetter som fast sak i KFU. Kommunalsjefen Mona Mikalsen deltar i 

møtene for å gi status. Referat/oppsummering fra møtet med politikere før 

sommeren sendes ut til nye KFU-representanter som informasjon.  

 

 

9-23/24 Innmeldte saker 

- Ingen innmeldte saker til dette møtet.  

- Fra i fjor ble det meldt inn sak om hvordan FAU kan kommunisere med 

foreldre. Leder undersøker om Mona har noe tilbakemelding på dette, samt 

at representant fra Sanne hører med FAU-leder der angående en app som 

mulig skal testes ut. Saken tas opp igjen på neste møte.  



 
 

 

 

 

 

10-23/24 Eventuelt  

- Skole PCer. Finansiert gjennom en stiftelse for en periode, er denne 

perioden snart over, og hva skjer da? Trond (Jaren) undersøker saken 

videre.  

 

- KFU-leder tar kontakt med rektorer og kommunen for å minne om at 

hjemmesider må oppdateres når det gjelder informasjon om FAU og KFU.  

 

 

 

 

Neste møte: 30.11.2023 


